

29th Local Vessels Advisory Committee Meeting
本地船只咨询委员会第 29 次会议

Date : 22 October 2019 (Tuesday)
日期 : 2019 年 10 月 22 日 (星期二)

Time : 2:30 p.m.
时间 : 下午 2 时 30 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building, Central
地点 : 中环海港政府大楼 24 楼会议室 A 室

AGENDA
议 程

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting of 18 March 2019
通过上次 2019 年 3 月 18 日之会议记录

2. Information Item
报告事项
 - (i) Amendments to the Merchant Shipping (Local Vessels) (Local Certificates of Competency) Rules, the Examination Rules for Local Certificates of Competency and the Examination Rules for Pleasure Vessel Operator Certificate of Competency

修订《商船（本地船只）（本地合格证明书）规则》、《本地合格证明书考试规则》及《游乐船只操作人合格证明书考试规则》

 - (ii) LVAC Paper No. 6/2019 – Subsidy Scheme for Provision of Lifejackets on Commercial Passenger-carrying Local Vessels

会议文件第 6 / 2019 号 – 本地商用载客船只救生衣资助计划

 - (iii) LVAC Paper No. 16/2019 – Refined Arrangements for Survey of Local Vessels

会议文件第 16 / 2019 号 – 优化本地船只的验船安排

3. **New Discussion Items**
新议事项

(i) **LVAC Paper No. 7/2019 – Amendments to the Code of Practice for Strengthening the Requirements for Lifejackets on Local Vessels**

会议文件第 7 / 2019 号 – 修订工作守则以加强本地船只的救生衣要求

4. **Any Other Business**
其他事项

5. **Date of Next Meeting**
下次开会日期